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غنيسازي را ادامه ميدهيم

نماينده ايران در آژانس بينالمللي انرژي اتمي پس از انتشار گزارش جديد البرادعي كه در آن باز هم موضوع مطالعات

ادعايي مورد اشاره قرار گرفته بود، از ادامه غنيسازي اورانيوم در ايران خبر داد...

نماينده ايران در آژانس بينالمللي انرژي اتمي پس از انتشار گزارش جديد البرادعي كه در آن باز هم موضوع مطالعات ادعايي مورد اشاره قرار گرفته بود، از ادامه

غنيسازي اورانيوم در ايران خبر داد.

علياصغر سلطانيه كه با شبكه خبري العالم گفتوگو ميكرد، بر ادامه همكاري ايران با آژانس نيز تأكيد كرد و گفت: پس از گذشت 6 سال و بازرسيهاي گوناگون، بار

ديگر مديركل آژانس در گزارشي به دنيا اعلام كرد كه هيچ اثري از انحراف و فعاليتهاي غيرمجاز در فعاليتهاي هستهاي ايران ديده نميشود.

وي با اشاره به گزارش جديد آژانس تصريح كرد: در مورد پروتكل الحاقي كاملا روشن است كه توجيحي براي اجراي آن وجود ندارد، زيرا پروتكل الحاقي از نظر قانوني

لازمالاجرا نيست.
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